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Tisztelt Elnök Asszony !
A Házszabály 94 . §-ának (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést intézek dr . Kovács Kálmán
informatikai és hírközlési miniszter úrhoz :

Mikor valósul meg Gellénháza és Nagylengyel községekben az ADSL nagysebességű
hálózat kiépítése ?

Tisztelt Miniszter úr !

Választókerületem két fenti nagyközségében, jelentős igény mutatkozott az internetes
szolgáltatás igénybevételére . A szolgáltatás elterjesztése kiemelt kormányzati cél, naponta
hallunk arról, hogy a kormány erőfeszítéseket tesz az internetes elérhetőség javítása
érdekében. Sajnos, a két község példája nem ezt támasztja alá . Az érintettek által hozzám
elküldött levél tanúsága szerint (a levél másolatát mellékelem Önnek), az ügyek ugyancsak
vontatottan intéződnek és komolyan felmerül a szavahihetőség kérdése is . Azon túl, hogy a
telepítést végző cég munkatársai ígéretet tesznek, amit nem teljesítenek, még a meg nem lévő
szolgáltatásokra számlázások is történnek, ami azt jelzi, hogy a jobb kéz aligha tudja mit
művel a bal .

Tisztelt Miniszter úr !
A mellékelt levélből kiderülnek az ügy részletei, amik nem éppen szívderítőek . Tisztelettel
kérem működjön közre az Internet szolgáltatónál annak érdekében, hogy az ADSZ vonal
létesítése mielőbb megvalósuljon, és a szolgáltató cég az ügyfelek hitegetését és főként a
megalapozatlan számlák kiküldését fejezze be. Kérem azt is, hogy eszközölje ki a cégnél az
ügyfelek korrekt tájékoztatását . Őszintén remélem, hogy az internet fejlesztésében követett
kormányzati politika és e konkrét ügy közötti jelenleg áthidalhatatlannak tűnő szakadék az Ön
intézkedése nyomán belátható időn belül megszűntethető lesz és a igénylők hozzájutnak a
szolgáltatáshoz anélkül, hogy egy szakmai ügy indokolatlanul botránnyá fajulna .
Várom szíves közbenjárását .

Budapest, 2oo5. október 24 .
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Tisztelt Soros Imre úr!

Gellénháza és Nagylengyel községek nagysebességű ADSZ internetes elérhetőségének
kiépítése céljából 2005 . március elején vettük fel a kapcsolatot a Magyar Teiekom Rt .
szolgáltatóval .
A szolgáltató tájékoztatása szerint az adott terület a Sopronii Igazgatósághoz tartozik . Ennek
alapján jutottunk el Szabó János műszaki fejlesztési osztályvezctö ínhoz _
aki azt a tájékoztatást adta, hogy megfelelő szánú igény esetén érdemben foglalkoznak az
adott település ADSL kiépítésével kapcsolatban .
Gellénháza és Nagylengyel lakossága kb . 2400 fő . Ezenkívül több cég telephelye is található a
két településen . Gellénháza 15 km-re van Zalaegerszeg kőzponijától .
Szabó Ur elmondására felbuzdulva, az általa küldött szándéknyilatkozatot kitőltve a két
településen pár nap leforgása alatt 59 jelentkezőt-köztük, több céget is-, reQisziráltunk. Ez a
szám bőségesen meghaladta Spóner Tibor értékesítésért felelős vezető

	

által
megadott 20-25 előfizetői szándékot ; '
Természetesen .ez a lista nem teljes, hiszen utólag ennél jóval többen kerestek meg minket .
A jelentkezők által kitöltött és aláírt listát faxon elküldtük Sopronba . Ennek alapján azt a
tájékoztatást kaptuk, hogy a nagy igényre való tekintettel az adott körzetben a kiépítést
előbbre hozzák, ami június vége és július elejére várható .
A listán szereplő személyeket ill . cégeket a T-Com Rt . munkatársai telefonon visszahívták a
szándék megerősítése céljából .
Ezt követően áprilisban a szolgáltató visszajelzett, hogy a szándéknyilatkozatnak megfelelően
az igények rögzítve lettek . Az Axelero Internet szolgáltató az igénylőknek küldött levélben
azt is megírta, hogy a szolgáltatást előrEláthatálag 30 napon belül megkezdi .
Az elküldött mellékletekben ez megtalálható .
Egy nap elteltével az igénylők újabb levelet kaptak, hogy a szolgáltatás mégsem vehető
igénybe .
A nyár folyamán többször próbáltuk újból felvenni a kapcsolatot az illetékesekkel . A
szabadságolások miatt ez nehezen sikerült, de tájékoztatást azért kaptunk, hogy a kiépítés
folyamatban van, bizonyos egységeket külfóldről kellet megrendelni, ami az ADSL
hozzáférés megvalósítását időben hátráltatja .
E fentieket figyelembe véve érthető a megdöbbenésünk a Zalai Hírlapban 2005 aug . 10 .-i .
számában megjelent cikk olvasásakor, amiben a T-com illetékese nyilatkozott az idei zalai
ADSL kiépítésekkel kapcsolatban . A cikkben nem szerepel- az idei tervek között sem
Gellénháza sem pedig Nagylengyel .
Az újságban megjelentek után újból próbáltunk információkat szerezni . Személyesen
felkerestük Szabó János Úrat is Sopronban . Elmondása szerint Nagylengyel az idén nem
Gellénháza pedig csak a közháló programban szerepel .
Sajnos az tapasztaltuk, hogy azt a személyt aki érdemben tudna nyilatkozni, nem tudjuk
megtalálni .
Nem értjük a T-Com hozzáállását sem, a TV-ben, napilapokban, az Interneten . stb . ez teljesen
máshogy értelmezhető .
Tudunk olyan igénylöröl is, akinek június és július hónapra az ADSL szolgáltatás igénybe
vételét le is számlázták (28000 Ft.) . Mivel ilyen szolgáltatás jelenleg sincs Gellénház-án, nem
értjük ez hogyan lehetséges .

Szeretnénk az ügyben most már világosan látni, hogy az általunk regisztrált személyeknek
korrekt tájékoztatást tudjunk adni .

Tisztelettel :

Kovács Gábor

	

Farkas Imre '

Gehénháza, 2005 .10.19 .
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